
Programrådsmøte 14. juni 
Del I: Møte med de eksterne foreleserne 
 
Eksterne forelesere: Torunn Drage Roti, Ivar Bredesen, Einar Belsom  
 
Til stede: Espen Andersen, Stein Gjessing, Kristin Broch Eliassen, Siri Moe Jensen, Truls Erikson, Julie 
Eldøy,  Eivind Grønlund, Ragnhild Runde, Marianne Andreassen, Bendik  Bygstad 
 
  
 

1. Erfaringer med økonomi-emnene fra første studieår 
Torunn/Ivar/Einar (INEC1800): Generelt meget fornøyd med studiet og studentene. Kan arbeide for 
bedre sammenheng mellom de tre fagene. Foreleserne samordner og legger ut info om pensum til 
høsten. 
 
Asle (INEC1810): Meget fornøyd. Har fokusert på markedsføring i teknologibedrifter. 
 
IFI: Takk for god innsats, vi fortsetter neste år! 
 

2. Kan samspillet mellom økonomi- og informatikk-emnene bedres? 
- Prinsipielt: Det viktigste i de to første studieår er å bli trygg på begreper og modeller i de enkelt 
emner, ikke integrasjon. 
 
- Men det er en fordel om eksemplene i økonomiemnene er teknologi- og bransjerelaterte. Om 
omvendt, fint om noen av oppgavene/eksemplene i informatikk-emnene kan bruke elementer fra 
økonomi. 
 
- Mer interaksjon ønskelig i 3.studieår, og særlig Master.  
  
 
Del II: Vanlig Programrådsmøte 

1. Referat fra forrige møte (18.mai) 
OK. 
  
 

2. Status for programmet 
Generelt bra.  
 
INEC1810 har vært meget godt, IN1030 noe mer uferdig. 
 
 

3. Forberedelser til oppstart i august 
 
Nytt kull motttas 13.august. Julie og Eivind deltar, og vil dele erfaringer fra første år. 
 
Det blir to grupper i INEC1800. 
 
Samling på Sundvollen blir 10-11.sept. 



  
 

4. Gruppeinndeling, karaktervekting m.v. 
 
Det er en løpende diskusjon (både blant studenter og emneansvarlige) om gruppeinndeling og 
karaktervekting.  
 
Uten å konkludere: 
 
- Det kan oppleves mer rettferdig av studentene at den individuelle delen teller mer enn 
gruppeinnleveringen 
 
- Det kan være en del av læringsprosessen å samarbeide med ulike medstudenter, ikke bare med de 
studentene selv foretrekker. I noen tilfeller kan det derfor være riktig at faglærer gjør 
gruppeinndelingen, som en del av det pedagogiske opplegget. Vi vil prøve dette ut i INEC1820. 
 
  
 

5. Referat på nett (Julie) 
Fra nå av legges disse referatene på nettsiden for Programrådet. 
 
  
 

6. Internship (Ragnhild) 
Fakutetet har tatt opp muligheten for organisert internship i 5.sem. IFI vurderer det slik at dette ikke 
er aktuelt her, av flere grunner. Men vi oppfordrer studentene til å ta relevante deltids- og 
sommerjobber. 
 
  

7. Kort evaluering av Programrådets arbeid. 
Programrådet ønsker å fortsette med månedlige møte også neste studieår. 
 
Det bør velges en representant fra 1.klasse, dette kan gjøres ifm. samlingen på Sundvollen. De to 
nåværende studentrepresentantene fortsetter som representant og vararep., begge med møterett. 
  
 
Neste møte blir torsdag 30.august kl 9-10. 
 


